

ການສະແດງຄວາມຄິດເຫັນ

ພວກເຮົາຕ້ອງການໃຫ້ທ່ານສະແດງຄວາມຄິດເຫັນ ຖ້າທ່ານມີຄວາມກັງວົນ ຫຼື ສົງໄສວ່າມີການລະເມີດກົດໝາຍ, ກົດການ ປະພຶ ດຂອງພວກເຮົາ ຫຼື ກົດຈັກ ນຍາບັນຂອງຜູ້ຈັດຈຳໜ່າຍ.

ພວກເຮົາ ກໍ່ສື່ ມຄວາມກັງວົນ ແລະ ຈະສະໜັບສະໜູນ ນຳສະແດງຄວາມກັງວົນ ຫຼື ງຸດແມ່ນວ່າຄວາມກັງວົນ ນັ້ນ ຈະກາຍເປັນ ລະຫວ່າງ ທີ່ ຜິດພາດກໍ່ຕາມ. ຢ່າງໃດກໍ່ຕາມ,

ກົດການປະພຶດ ແລະ ກົດຈັກ ນຍາບັນ ຂອງຜູ້ຈັດຈຳໜ່າຍຂອງພວກເຮົາ ແມ່ນມີ ຢູ່ໃນເຊື້ອ ອຳນາດພາຍໃນອີງການ ແລະ ຢູ່ທີ່: www.imperialbrandspc.com. ທ່ານສາມາດສື່ ງື ເມວສອບຖາມທີ່ Governance.Team@impbrands.com

ທ່ານສາມາດສະແດງຄວາມຄິດເຫັນໃນຫຼາຍວິທີທາງ:

1. ການສະແດງຄວາມຄິດເຫັນ ນພາຍໃນ

ຖ້າທ່ານຮູ້ສຶກສະບາຍໃຈ ທີ່ຈະເຮັດໃນສື່ ງຸດ ງ່າວ, ທ່ານກໍ່ ຄວນສະແດງຄວາມກັງວົນ ຂອງທ່ານກໍ່ ບໍ່ຜູ້ຈັດການຜ່າຍບຸກຄົນ ຫຼື ກັບທີ່ ມາງານບຸກຄະລາກອນພາຍໃນຂອງທ່ານ.

2. ການສະແດງຄວາມຄິດເຫັນ ນຕໍ່ ກຸ່ມບໍລິສັດ

ຖ້າທ່ານຮູ້ສຶກບໍ່ສະບາຍໃຈ ທີ່ຈະສະແດງຄວາມກັງວົນ ນັ້ນ ບໜ້າຮ່ວມງານ ຫຼື ຖ້າທ່ານໄດ້ສະແດງຄວາມກັງວົນ ພາຍໃນແລ້ວ ແລະ ເຊື່ອວ່າການຕອບກັບພາຍໃນນັ້ນ ບໍ່ພຽງພໍ, ພວກເຮົາ ກໍ່ ຂໍສົ່ງເສີມໃຫ້ທ່ານສື່ ງລາຍງານຜ່ານລະບົບລາຍງານຄວາມລັບອັດຕະໂນມັດຂອງພວກເຮົາ. ລະບົບນີ້ ບອດໄພ, ເຂົ້າຫາງ່າຍ ແລະ ໃຊ້ງ່າຍ ເຊິ່ງຈະຮັບປະກັນວ່າລາຍງານຂອງທ່ານຈະຖືກສື່ ງຫາບຸກຄົນ ທີ່ຖືກຕ້ອງໂດຍໄວ. ທ່ານສາມາດສື່ ງລາຍງານຂອງທ່ານໂດຍທີ່ບໍ່ຕ້ອງລະບຸຕົວຕົນ ຫຼື ຖ້າທ່ານຕ້ອງການ.

ທ່ານສາມາດເຂົ້າລະບົບຈາກຄອມພິວເຕີ ຫຼື ອຸປະກອນມືຖືຂອງທ່ານ ໂດຍເຂົ້າໄປທີ່ <https://imperialbrands.whistleblownetwork.net>. ທ່ານຍັງສາມາດສະແດງລະຫັດ QR ທີ່ຢູ່ດ້ານລຸ່ມນີ້ ໂດຍ ນຳໃຊ້ກ້ອງຖ່າຍຮູບ ບຂອງອຸປະກອນຂອງທ່ານ:



ເມື່ອຢູ່ໃນລະບົບແລ້ວ, ທ່ານຈະສາມາດເຮັດລາຍງານຢ່າງເປັນລາຍລັກ ກັບ ກສອນ ຫຼື ບັນທຶກຂໍ້ຄວາມສຽງ (ບໍ່ ດຳເນີນແມ່ນຍ້ ງບໍ່ ຮອງຮັບ ລະບົບ ບ iOS) ແລະ ທ່ານຍັງສາມາດແນບຕີ ດອກະສານ, ຮ ບພາບ ຫຼື ວິດີໂອ ແຜ່ຮູ້ ອສະໜັບສະໜູນ ລາຍງານຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານຕ້ອງການ. ຖ້າທ່ານເຊື່ອວ່າ ຈະຜາກຂໍ້ຄວາມສຽງ, ສຽງຂອງທ່ານກໍ່ ຈະຖືກ ກັບ ດັບ ໃນຮ ບແບບດິຈິຕອນ ແຜ່ຮູ້ ອບໍ່ ກບໍ່ອາດ ມີ ນປະຈຳ າຕິ ວຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານຕ້ອງການທີ່ ຈະບໍ່ ເປີດເຜີຍ ຍຕິ ວຂອງ.

ໃນບາງປະເທດ ທ່ານຍັງສາມາດໂທຫາສາຍດ່ວນພາຍໃນໂດຍທີ່ບໍ່ຕ້ອງເສຍຄ່າໂທ ແລະ ປະຕິບັດຕາມຄຳ າແນະນຳ າອັດຕະໂນມັດ ແຜ່ຮູ້ ອຜາກຂໍ້ຄວາມຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານຕ້ອງການ. ທ່ານສາມາດເຂົ້າຫາລາຍຊື່ ບັນດາປະເທດຕ່າງໆ ແລະ ໝາຍເລກໂທລະສັບ ຢູ່ [ຢູ່ບໍ່ອນນີ້](#). ພຽງແຕ່ ປ້ອນລະຫັດ 25492 ເມື່ອ ການເຮັດບອກ.

ບໍ່ວ່າທ່ານຈະເຊື່ອກທາງເຊື່ອ ອກໃດກໍ ຕາມ,
ຈະມີ ການຂໍ ໃຫ້ທ່ານສ້າງກ່ອງໄປສະນີ ທີ່ບອດໄພເຊີ ງຈະເປັນ ນວິ ທິທາງທີ່ ບອດໄພ ແລະ ມີປະສິ ດທິ ພາບ
ແຜ່ນື ອໃຫ້ພວກເຮົາ າສ່ຼື ສານກັ ບທ່ານຜ່ ານລະບົ ບ ແລະ ແຜ່ນື ອຕອບກັ ບຫາທ່ານ.

ການຮັ ບປະກັ ນຂອງພວກເຮົາ າທີ່ ມີຕ່າທ່ານ

ພວກເຮົາ າຈະປີ ດັບ ງຕີ ວຕີ ນຂອງທ່ານ ແລະ ຈະຮັ ກສາແຜ່ນື ອງທີ່ ທ່ານກັ ງວິ ນໃຫ້ເປັນ ນຄວາມຈັ ບເທິ າທີ່ ຈະສາມາດຮັ
ດໄດ້. ຢ່າງໃດກໍ ຕາມ, ອາດມີ ຄວາມຈັ າເປັນ ນຕ້ອງເປີ ດເຜີ ຍບາງຂໍ້ ມນແຜ່ນື ອດໍ າເນີ ນການສື່ ບສວນຢ່າງຖື ກຕ້ອງ.
ທ່ານສາມາດເຊື່ອ ອກທີ່ ຈະສະແດງ ຄວາມກັ ງວິ ນຂອງທ່ານໂດຍບໍ່ ເປີ ດເຜີ ຍຕີ ວຕີ ນ
ຖ້າຫາກກີ ດໝາຍຂອງປະເທດທີ່ ທ່ານຮັ ດວຽກຢ່ອະນຸ ຍາດໃຫ້ເຮັ ດສີ ງດໍ ງກ່າວ.

ພວກເຮົາ າຈະບໍ່ ຍອມໃຫ້ມີ ການໂຕ້ຕອບບຸ ກຄິ ນທີ່ ສະແດງຄວາມຄິ ດເຫັນ ຫຼື ຊ່ວຍໃນການສື່ ບສວນ.

ເດື ອນພະຈິ ກ 2020

ອັບເດດເດືອນມັງກອນ 2024